
 

 

 

 

 

 

 

Referat af generalforsamling 26. okt  2017 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

Bertel blev valgt 

 

2. Formandens beretning 

 

Jan Degn berettede om at bestyrelsen har forhandlet en ny aftale på plads med Fibia. Aftalen 

indeholder nye bredbåndshastigheder og tilpassede priser. Fibia varsler den nye aftale pr. brev 

til alle medlemmer i FTAF. Ændringerne skal træde i kraft fra 1. dec 2017 

 

 

3. Fremæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse 

(Tilgængelig på www.ftaf.dk) 

Regnskabet var af tilfredsstillende karakter med et fint overskud. Det anbefales at sænke 

medlemmernes kontinget på 20 kr. til 0,-, da foreningen ikke har brug for indtægter til drift, da alt 

bliver administreret af Fibia. 

  

4. Eventuelle forslag 

 

5. Valg af bestyrelse på valg er Poul Degn (modtager ikke genvalg), Erling Jensen, Søren Peder 

Klærke,samt 2 bestyrelsessuppleanter)  

 

Keld Borlund blev valgt ind og Erling Jensen og Søren Peder Klærke modtog genvalg. 

Bestyrelsessupleanterne blev Berthel Clausen og Michael Hjort 

  

6. Valg af 2 revisorer 

 

Holger Degn og Ole Vinther er valg som revisorer 

 

 

7. Eventuelt 

 

Intet eventuelt. 

 

Referat af Jonathan Hvidbjerg 

 

http://www.ftaf.dk/

